
 

Zápis z Valné hromady TJ Baník Vamberk, z.s. konané dne 18.6.2024 v 17:00 v malém sále městského 

klubu Sokolovna ve Vamberku 

 

Přítomni: Delegáti: Lukáš Bolehovský, Martin Žampach, David Martínek, Karel Chochola, Ondřej Martinec, 

Zdeněk Vodák, Ondřej Frejvald, Vladimír Damašek, Martin Michera st., Ing. Petr Kulička, Vítězslav Melkes, 

Otakar Müller, Pavel Chocholouš. Výkonný výbor: Jan Podolka, Otakar Müller, Pavel Chocholouš, Martin 

Žampach, Ondřej Frejvald. Revizní komise: Lukáš Bolehovský, Ondřej Martinec. Čestný člen: Zdeněk Vodák. 

Jubilanti: Ladislav Novotný, Miroslav Skalický, Vladimír Souhrada. 

Omluveni:  Delegáti: Václav Suchánek, Milan Vajda. VV TJ: Karel Richter, Ivana Nováková. RK: Ladislav Falta. 

Hosté: Jaroslav Lipovský. 

Prezenční listina je přílohou č. 1 zápisu z VH. 

1. Valnou hromadu (dále jen VH) zahájil v 17:00 předseda VV TJ pan Jan Podolka, který přivítal, hosty, 

delegáty, členy RK TJ a členy VV TJ.  

2. Pan předseda dále navrhl pracovní předsednictvo VH ve složení: pp. Frejvald, Chocholouš, Podolka. VH 

rozhodla o hlasování, které aklamací schválila členy pracovního předsednictva: 100% přítomných 

delegátů pro. Řídící VH byl navržen a schválen 100% pro, pan Ondřej Frejvald, který konstatoval, že VH 

TJ byla svolána dle stanov TJ. Následovalo schválení programu VH TJ: 100% pro. Zapisovatelem byl 

pověřen pan David Martínek, ověřovatelem pan Jan Podolka. 

3. Řídící VH navrhl složení mandátové komise: pp. Martin Žampach, Karel Chochola – 100% pro. Řídící 

VH navrhl složení návrhové komise: pp. Vítězslav Melkes, Martin Michera – 100% pro. Řídící vyzval 

komise, aby se ujali svých povinností. 

4. Řídící VH konstatoval, že jednací řád neobsahuje žádné změny oproti schválenému jednacímu řádu 

minulou VH. Schválení jednacího řádu 100% pro. 

5. Řídící VH Ondřej Frejvald přednesl zprávu o činnosti VV TJ (příloha č. 2).  

Následovaly zprávy o činnosti oddílů: 

Badminton – Martin Žampach (příloha č. 3), Basketbal – Ondřej Frejvald (příloha č. 4), Fotbal – Ondřej 

Frejvald (příloha č. 5), Horolezci – Vladimír Damašek (příloha č. 6), Gymnastika – Ondřej Frejvald 

(Příloha č.5) Stolní tenis – Jan Podolka (příloha č. 7), Tenis – Pavel Chocholouš (příloha č. 8), Florbal – 

nebylo předneseno, bude doplněno po VH (příloha č. 9). 

6. Následovala zpráva o hospodaření TJ – Ondřej Frejvald (příloha č. 10) a zpráva revizní komise – Lukáš 

Bolehovský (příloha č. 11) 

7. Předseda mandátové komise Martin Žampach přednesl zprávu mandátové komise (příloha č. 12). Z 

pozvaných 15-ti delegátů je přítomno 13 delegátů s hlasem rozhodujícím 86% a VH TJ je usnášení 

schopná. 

8. Předseda a místopředseda TJ předali skleněné plakety jubilantům: Ladislav Novotný, Miroslav Skalický, 

Vladimír Souhrada, panu Jaroslavu Lipovskému bude předána po VH. 

9. Následovala diskuze, ve které vystoupil pan Karel Chochola v reakci na zprávu o činnosti tenisového 

oddílu s dotazem, zda bylo s VVTJ a oddílovými výbory (tenis, fotbal) komunikováno, co bude vysázeno 

za stromy V Lukách mezi tenisovými kurty a fotbalovým hřištěm a zda se k tomu mohli sportovní oddíly 

užívající tyto plochy vyjádřit. Tajemník TJ informoval, že nebylo projednáno ani se sportovní komisí, 

která požádala RM, aby komunikovala s SK, která zastupuje sportovní oddíly. Přítomní vyjádřili nevoli 

s rozhodnutím „o nás, bez nás“ a nešťastným řešením umístění listnatých stromů u sportovišť. 

10. Řídící VH ukončil diskuzi a požádal předsedu návrhové komise pana Martina Micheru, aby přednesl 

návrh usnesení z VH TJ Baník Vamberk, z.s. návrh byl přijat – 100% pro (příloha č. 13). 

11. Závěrem řídící poděkoval delegátům za jejich aktivní přístup k jednání na VH TJ a předal slovo panu 

předsedovi TJ. 

12. Pan předseda poděkoval všem za aktivní přístup k činnosti TJ a popřál všem přítomným mnoho zdaru. 

Řídící navrhl ukončit VH – 100% pro. VH ukončena v 17:53. 

 

Zapsáno ve Vamberku dne 18.6.2024 

Zapsal: David Martínek 


